

Gulf International Services
A Qatari Public Shareholding Company
Issued and paid-up capital: QR 1.86 billion
C.R. No: 38200 P.O.Box 3212, Doha-Qatar
Tel: +974 4013 2088 Fax: +974 4013 9750

Email: gis@qp.com.qa Website: www.gis.com.qa

رقم الإشارة: خد/ 2021 / 2021 التاريخ: 41 / 2 / 2021

المحترم،

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة بورصة قطر

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Closure of Nomination for Board membership

With reference to the above subject, please be informed that Gulf International Services (GIS) has closed the nomination period for the membership of its Board of Directors for shareholders (individuals and companies), for four seats for a term of three (3) years (2021-2024) by the end of working hours on Sunday, 14th of February 2021, at 2:30 PM. The Company will disclose the list of candidates following the necessary review by GIS Nomination and Remuneration Committee.

الموضوع: اغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس الادارة

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، يرجى الإحاطة علماً بأن شركة الخليج الدولية للخدمات قد أغلقت باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للمساهمين من الأفراد والشركات وذلك لشغل أربعة مقاعد لمدة ثلاث سنوات (2021-2024) وذلك بنهاية دوام يوم الأحد الموافق 14 فبراير 2021 في تمام الساعة 2:30 عصراً. هذا، مع قيام الشركة بالإعلان عن قائمة المرشحين فور إتمام المراجعة من قبل لجنة الترشيحات والمكافآت للشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

محمد جابر السليطي مدير شؤون الشركات المخصخصة قطر للبترول

نسخة: - هيئة قطر للأسواق المالية